



Sonatel Group Press Release

The Sonatel group through its subsidiaries Sonatel SA, Sonatel Multimedia and Sonatel Mobiles was evaluated and considered to be in conformity with the requirements required by Certification ISO 9001, 2008 version by the AFAQ (French Association of the Quality Assurance)

The certificate of quality was obtained for the following activities:

STUDY, DESIGN, IMPLEMENTATION AND MAINTENANCE IN OPERATIONAL CONDITIONS OF NETWORK INFRASTRUCTURES FOR ACCESS TO MOBILE TELEPHONY (INCLUDING THE TREATMENT OF CUSTOMER SIGNALLING, OPTIMIZATION OF THE QUALITY AND THE FLOW OF COMMUNICATIONS), TO FIXED TELEPHONY, IP TRANSPORT AND TO HIGH SPEED INTERNET TRANSIT.

SUPPLY TO THE ORANGE DISTRIBUTION NETWORK OF SOLUTIONS FOR MOBILE TELEPHONY AND RELATED SERVICES

STUDY, DIRECT MARKETING AND/OR SUPPLY TO THE ORANGE NETWORK OF ADDED-VALUE INTERNET AND MULTI-MEDIA SERVICES SOLUTIONS FOR ADSL AND MOBILE TELEPHONY.

PRODUCTION OF FINANCIAL AND ACCOUNTING INFORMATION AND PILOTING OF RISKS AND INTERNAL CONTROL.

This step signs the commitment of the Sonatel Group to the service of Quality in a continuous and shared step of progress.

The ISO (International Organization for Standardization) is a worldwide federation of national organizations of standardization. The international standard relates to the insurance of conformity to the requirements of the customers and the legal and lawful requirements applicable.





Communiqué du Groupe Sonatel à la BRVM

Le groupe Sonatel à travers ses filiales Sonatel SA, Sonatel Multimédia et Sonatel Mobiles a été évalué et jugé conforme aux exigences requises par la Certification ISO 9001 version 2008 par l'AFAQ (Association Française de l'Assurance Qualité)

L'attestation de qualité a été obtenue pour les activités suivantes :

Etude, conception, réalisation et maintien en conditions opérationnelles d'infrastructures réseau pour l'accès à la téléphonie Mobile (Y compris traitement des signalisations clients, optimisation qualité et fluidité des communications), à la téléphonie fixe, au transport IP et au transit Internet et haut débit.

Fourniture au réseau de distribution Orange de solutions de téléphonie Mobile et de services associés.

Etude, commercialisation directe et/ou fourniture au réseau Orange de solutions et services Internet et Multimédia à valeur ajoutée sur ADSL et téléphonie Mobile.

Production des infos financières et comptables et pilotage des risques et du contrôle interne.

Cette démarche signe l'engagement du Groupe Sonatel au service de la Qualité dans une démarche de progrès continue et partagée.

L'ISO (International Organization for Standardization = Organisation Internationale de Normalisation) est une fédération mondiale d'organismes nationaux de normalisation. La norme internationale concerne l'assurance de la conformité aux exigences des clients et aux exigences légales et réglementaires applicables.

